
FAU 3. april 2024

Tilstede

Navn Klasse Kontaktinfo Tilstede Fravær

Martin Aas Rektor 97641056 x

Sebastien Liautaud 7. 90827515 x

Ina Grung 7. vara 93257102 x

Frode Sekkingstad 6. 97676394 x

Vidar Hardeland 6. vara 92288220 x

Maria Wik Markhus 5. 92457469 x

Cathrine Kalvenes 5. vara 95273898 x

Espen Vindheim 4. 92282966 x

Leila Rezzouk 4. vara 46838610 x

Susanne Allard Lerøy 3. 92600472 x

Dag Bjarne Grønstad 3. vara 90969744 x

Torunn Olsnes 2. 91137945 x

Helene Nordhagen Vabø 2. vara 97548477 x

Claudia Kothgasser Hafjell 1. 47414972 x

Hanne Følgesvold Molvik 1. vara 97737390 x

Møtet åpnet med bursdagssang for FAU-lederen

1 Rektor
● Rus: Økende aktivitet på kveld og natt, i alle fall i påskeferien. Noen har dradd opp

alle plantene som nylig var plantet. Sprøyte og blomster ble funnet.
Politiet har vært og hentet stoff som lå igjen. Ansvaret er uklart, men politiet er bedt
om å komme innom oftere.
Også sesongsvingninger, mer fra påske til oktober.

● Utviklingssamtaler: Foregår nå - møter er kuttet for å skape rom til dette.
● Olweus-undersøkelse
● 2.trinn skal til Langegården og hilse på lam
● Besøk fra Frankrike 14.-21. mai - 50 elever pluss lærere. Kan åpne for en retur om

noen år. Erasmus-finansiert. Vil bli uteskole med 5. og 6. klasse. Er her den 17. mai -
inviteres - får gå i toget med oss!

● Kvalitetsmåling 10. april - to FAU-representanter er med før lunsj. Elevundersøkelsen
+ foreldreundersøkelsen + nasjonale prøver. Forslag. Lekser og elevmedvirkning.



Elevmedvirkning har vært jobbet aktivt med siden august. Et resultat har vært
leksebegrensning.

● Ikke hørt noe rundt bygg. Har noe skjedd? Ingen har hørt noe
● Skal gjennomgå årshjul for renhold og se på forbedringspunkter sammen med faglig

kompetanse.
● Ressurstildelingen til skolen er nå blitt strammere enn på mange år, som referert i

blant annet BT. CKS har brukt lite, men må likevel stramme inn. Har elever med
behov for voksentetthet; dette gjør det krevende å spare mer. Bergensskolen hadde
totalt sett et overforbruk i fjor, nå blir tildelingen mindre for å forsøke å spare penger.
Midler som ble brukt på ekstraordinære aktiviteter i 2023 var hentet inn på separate
søknader osv. Pliktene overfor hver enkelt elev er viktigere enn bunnlinjen. Skolen
har godt samarbeid med PPT.

● FAU snakker med Benedikte Heldal om 17. mai og elevrådsleders tale. Sender også
program til rektor for oversendelse også til Frankrike.

2 Byggesak
● Møte med byråd Charlotte Spurkeland. Positivt møte. Fikk inntrykk av at de ville se

på at det er rektor som må plukke sprøyter, men det er ikke kommet noen konkret
oppfølging foreløpig.

● Rus-koordinatoren i Bergen kommune var med. Det oppleves som at det er en
økning selv om tellingene ikke tilsier det.

● Belastningen på de ansatte er noe FAU er urolige for, i tillegg til bekymringen for
barna

● Belysning ble løftet som et mulig tiltak, i tillegg til økt vakthold

3 17. mai
● Alle trinn forsøker å skaffe noen premier, med info om at det kan bli brukt på

juleverksted-lotteri
● Noen justeringer på program
● Susanne spør Trond Tystad om han kan heise og ta ned flagg

4 Skoletur 10. juni
● Vidar sender ut informasjon til klassekontaktene
● Vidar og Odd Bjarne lager et opplegg

5 Kurs
● Frist for rapportering 30. april. Plan eller rapport.

6 Eventuelt
● Flere har opplevd at det er kommet nye elever i klassen, eller at elever har sluttet.

Det er ønskelig at denne informasjonen kommer på ukeplanen slik at foreldre kan
være bevisst på inkludering av de nye barna.

Neste FAU-møte 15. mai kl 19:00


